
Gdzie mieści się Szkoła Podstawowa im. K. Makuszyńskiego 

w Wiechlicach? 

 

Szkoła Podstawowa im. K. Makuszyńskiego w Wiechlicach  

mieści się na ulicy Brzozowej 17 Wiechlice 67-300 Szprotawa 

 

Kto zarządza szkołą? 

Szkołą zarządza Dyrektor. 

 

Kto pracuje w szkole? 

W szkole pracują: 

- dyrektor  

- wicedyrektor 

- nauczyciele 

- pracownicy administracji 

- pracownicy obsługi 

 

Czym zajmuje się szkoła? 

Szkoła jest jednostką publiczną, która oferuje edukację dla 

dzieci w wieku przedszkolnym oraz uczniów od pierwszej do 

ósmej klasy. Nauka w szkole jest bezpłatna. 

 

Jak skontaktować się ze Szkołą Podstawową im. K. 

Makuszyńskiego w Wiechlicach ? 

Ze Szkołą Podstawową im. K. Makuszyńskiego w Wiechlicach 

można skontaktować się: 

- telefonicznie pod nr telefonu 511 432 269 

- e-mailowo: sekretariat@spwiechlice.pl 

 

 



Czy budynek szkoły jest dostosowany do potrzeb osób ze 

szczególnymi potrzebami? 

Budynek szkoły jest częściowo dostosowany do potrzeb osób 

ze szczególnymi potrzebami.  

 dwa wejścia do budynku posiadają podjazdy 

dla osób niepełnosprawnych.  

 

 Przed budynkiem szkoły jest wyznaczone 

miejsce parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych 

 

Wejście z psem asystującym oraz psem przewodnikiem 

 Do szkoły można wejść z psem asystującym 

oraz psem przewodnikiem. 
 
 

 
 
 

 W budynku szkoły jest toaleta dostosowana dla 
osób niepełnosprawnych  

 

 

 Nie ma platformy dostosowanej dla osób niepełnosprawnych.  
 

 Pomieszczenia nie posiadają oznaczenia w alfabecie Braille’a.  
 


